
Månadsmöte Skivarp 4 sep -23 

Närvarande: 

Helena Hammar, Jörgen Hammar, Jonas Liden, Ola Knutsson, Jonas Lindemann; Stefan Jansson, 

Anders Olsson, Andreas Sjööberg, Jonas Nilsson och Jenny Svedung 

1. Jonas Lidén: Processen är igång att ansöka om bidrag för vår nya publikläktare men även 

undersöka om vi kan söka bidrag för nya maskiner. 

2. Klubbhelgen den 14–15/10: öppen träning på lördagen – klubbhäng/grill på em/kväll – 

klubbdag söndag 

3. Jonas Lindemann går igenom ekonomin och vi har bra kassa jämfört med tidigare år.  Vi står 

inför lite utgifter i samband med utbyggnad av publikplatsen och nya skyddsplank på banan. 

Vi behöver köpa in material för publikplatsen innan året är slut. Vi måste även börja kolla upp 

vad en ny traktor kostar och kanske bygga upp en buffert genom att sätta undan pengar inför 

ett framtida inköp.  

4. Andreas går igenom ev. ombyggnad av banan på ”tillbaka rakan” inför besiktningen i vinter. 

Andreas kollar upp med besiktningsmannen om vi kan göra den ombyggnaden redan nu i 

höst. Vad behöver vi mer göra inför besiktningen? Vi behöver bl. a byta ut/förstärka 

skyddsplank på banan Arbetsdag planeras in under hösten. 

5. Andreas fortsätter att hålla utkik efter ett skevfäste för att kunna effektivisera och förbättra 

arbetet med banan.  

6. Vi har som förslag att erbjuda olika medlemskap inför 2024: alt 1: behålla det vi har idag med 

högre avgift och sedan fri körning, 1800:-/år samt alt 2: lägre årsavgift och betala varje gång 

du kör 700:-/år + 140/gång. Givetvis familjealternativ på båda alternativen. Som ideell 

förening behöver alla hjälpas åt för att klubbens aktiviteter ska kunna genomföras, 2 TA + 1 

funktionärsuppdrag/flaggvakt då vi arrangerar tävlingar. Beslut om avgifterna tas på 

årsmötet. 

7. Formulera om på hemsidan angående vilka åtagande man har som medlem – redan gjort! 

8. Påminna medlemmarna om att de kan utnyttja sitt friskvårdsbidrag hos oss. 

9. Stefan tar upp förslag om supportermedlem – bl. a visa vem som är supporter på FB, lotteri 

på medlemsdag etc.   

10. Styra upp sponsorerna, vilka är aktuella och skapa lista. Ta fram konkreta förslag på paket, 

skyltar etc, Helena och Andreas skapar aktuell lista.  

11. Jonas Nilsson berättar att Björkqvist måleri sponsrar färg till klubbstugan.  ”Målarhelg” 

planeras i höst. 

12. Andreas meddelar att arbetet med brunnen verkar klar. Vi väntar på besked från 

miljöinspektören när de planerar komma ut till anläggning. 

13. Fyrhjuling på banan är inte tillåtet, banan inte godkänd för fyrhjuling. Skriv in det på 

hemsidan och meddela Alexander Hansson om detta. 

14. Andreas går igenom styrelsen inför årsmötet, behövs det nya namn till ny/omval? 

Valberedning tar fram förslag på de positioner som saknas. 

15. Stefan Jansson efterfrågar bättre och klara rutiner för hyrcross, nyregistrering etc.…. förslag 

att ha en padda/dator på klubben med ex ett Google formulär. Jonas Lindemann kollar upp 

detta.  

16. Jonas Lindemann kolla upp Wordpress angående fronta sponsorer på hemsidan 

17. Vi hade uppe om det är en bra idé att sälja 10-kort eller liknande inför 2024.  

 


